

# Grade 1 PROJECT ANNOUCEMENT AND SUBMISSION DATES

## SECOND SEMESTER AY 2020 - 2021

Grade	Subject	Project Description	Announcement date	Submission date
1	English	Show & tell:  Description: In relation to our current topic "Treasures", students are assigned a project to share information about all the things they treasure in their lives. It could be a storybook that is dear to them, a family member, a letter to or from a loved one, a picture that is close to their heart, an influential person in their lives, a memory they would want to share with others as their treasure, a pet etc.  Materials: They need to make a PPT on the said topic. They need to practice presenting it to their fellows, audibly & confidently.  Presentation time: 3 minutes (max).  Focus skills: Sentence structure, Speaking, Vocabulary.  Students are encouraged to use different kinds of adjectives to put their knowledge into practice. They are advised to differentiate between nouns, verbs and adjectives as they proceed with the project details.  Project marks: 20  Submission: Once completed; kindly leave the PPT in the following location.  English Channel -> Files -> My Treasures project.  Kindly save the file by your child's full name. Thank you.	March 15, 2021	April 29, 2021
	Mathematics	PROJECT TITLE: Data Collection and Graphing Project		

### **OBJECTIVES:**

Students must be able to:

- 1. Take a survey about their chosen topic and record the data gathered.
- 2. Draw a tally chart, bar graph and picture graph with labels and a title from a set of data.
- 3. Make a question/questions to analyse the data.

#### PROCEDURE:

- 1. Students will take a survey about their selected topic.
- 2. Record each person's answer with the tally chart.
- 3. Draw a bar graph and a picture graph based on the tally chart.
- 4. Make a question/ questions to analyse the data.

Materials: (Possible materials you might use)

- **✓** Coloring Materials/colored markers
- ✓ Math designs (Stickers, decorations)
- ✓ 4 sheets of A4 papers

PROJECT PRESENTATION: On May 2 and 3, 2021

**DEADLINE:** On or before: April 29, 2021

Students will submit their project in TEAMS through Assignment  ${\bf r}$ 

Section.

#### **RUBRICS**

Guidelines	Marks Allotted	Student's Marks	
	Anoucu	IVIAI KS	
Mathematical concepts/	5		
Data is correct			
Neatness and	5		
Organization/Creativity			
Overall Indication of	5		
Learning			
Efforts exerted by the	5		
students			
Total	20		

Please find the attached PDF file for the samples.

	Grade1_PROJECT PLAN.pdf		
	Oluce I I De II DE		
	Design a light message, using transparent, translucent and opaque		
	materials.		
	Students will design a light message and record a video.		
Science	<ul> <li>-Description: students are requested to record a video of them sending message using light not more than 2 minutes.</li> <li>The students has to introduce themselves, present the used materials (identify their types: transparent, translucent or opaque) and explain how they can send a message using light.</li> <li>-Example: students can use a mirror and flash light to send a help message by flashing the light.</li> <li>Students can design their own traffic light.</li> <li>Students can use morse code to send message.</li> </ul>		
	The given examples above are only suggestions of what the students can		
	do and the students can create and do their own idees.		
	Project Mark: 20 Submission date: 29 <sup>th</sup> . April.2021		
	Students will submit their project in the assignments through teams.		
	عنوان المشروع: حيواني المُفضل وصف المشروع: كتابة معلومات عن حيواني المُفضل وصف المشروع: كتابة معلومات عن حيوانك المفضل بحيث يتضمن المشروع: اسم الحيوان، الغذاء، نوع الغطاء، كيفية الحركة والتكاثر مع وضع صورة للحيوان مع الطالب إن أمكن. درجة المشروع: 20 درجة		
	درجه المسروع: 20 درجه أخر موعد للتسليم :29/4/2021		
Arabic	ملاحظة:		
	• لا يزيد المشروع عن صفحة واحدة		
	<ul> <li>يسلم المشروع عبر منصة Teams في قسم الأسايمنت.</li> </ul>		
	شاكرين ومقدرين حسن تعاونكم		
Islamic Studies	مشروع مادة التربية الإسلامية للصف الأول الابتدائي	April 1, 2021	May 20, 2021

	(خيركم من تعلم القرآن وعلمه) إيمانا منا بأهمية خلق جيل من الأطفال والناشئة المتسلحين بالتلاوة الصحيحة لكتاب الله عز وجل ، ارتأينا تخصيص مشروع التربية الإسلامية للفصل الدراسي الثاني كونه أحد معايير التقييم النهائي للمادة لتطبيق التلاوة الصحيحة بطريقة منهجية محددة الضوابط، وعليه تجدر الإشارة إلى أننا سنفرد صفحة على تطبيق البادليت، وذلك لتحميل مقاطع التلاوة المسجلة من قبل الطلبة، على أن تتولى معلمة المادة تقييم التلاوة بناء على مقاطع التلاوة المسجلة المرفقة.  موضوع المشروع: مقطع مسجل للطالب وهو يقوم بتلاوة سورة القدر تلاوة صحيحة.  موضوع المشروع: مقطع مسجل للطالب وهو يقوم بتلاوة سورة القدر تلاوة صحيحة.  أخر موعد للتسليم : 20 مايو 2021  لبط وضع المقطع المسجل:  https://padlet.com/zainabsahmed560/6va8kihbp5kqq2a3  ملاحظة : الرجاء كتابة الاسم والصف عند تحميل المقطع .	
Social Studies	تعد القيم من أبرز عوامل ضبط السلوك وتوجيه الأنشطة المدرسية والمجتمعية نحو الأهداف التربوية التي من شأنها تدريب أبنائنا الطلبة على المنهج العلمي في التفكير قبل الإقدام على أي التربوية التي من شأنها تدريب أبنائنا الطلبة على المنهج العلمي في التفكير هم، ولهذا نجد أن عمل، وذلك بقصد إحداث تغيير مرغوب فيه، في سلوكهم وفي طرائق تفكيرهم، ولهذا نجد أن تغزيز القيم والاتجاهات لدى المتعلمين يعد شرطاً رئيساً لإتمام عملية بناء شخصية الطالب. وعليه ارتأينا تأطير مشروع المواد الاجتماعية للفصل الدراسي للصف الأول بالجوانب المعززة للقيم الدينية والوطنية، وذلك على النحو الآتي : وعليه ارتأينا تأطير الطالب زملاءه عن موقف معتمدا فيه على ذاته لتنفيذ ذاك الموقف. يصف الطالب شعوره عندما اكتشف قدرته على ذلك. على أن يعرض الطالب ذلك عبر مقطع مرئي مسجل مسبقا لا يتجاوز دقيتين ، أو بالعرض المباشر في أثناء الحصة الدراسية . المباشر في أثناء الحصة الدراسية . الخيار الثاني : يرسم الطالب أو يلصق صورا تمثل اعتماده على ذاته، على أن يكتب جملة تعبر عن مضمونها .	

	ملاحظة: يرجى تسليم المشروع للمعلم مُباشرة عبر برنامج Teams أو ان يكون جاهزاً لدى الطالب وقت العرض. الطالب وقت العرض. تنويه: يسلم المشروع في موعد أقصاه 20 مايو 2021 م شاكرين ومقدرين حسن تعاونكم
I.C.T.	Microsoft Paint Project: Create a picture in MS paint which shows the four seasons of the year.  Winter  Spring  For more details: Please refer to ICT channel> Files> ICT Unit3 Project
French	Project: Les jours de la semaine :(Days of the Week) The students choose one of the given ideas, and if they have a new idea, they are most welcome: -Make a videoDraw and write the daysMake hand craft Please upload your project in French Channel > Files > 1-Project 2. THANK YOU.